
Eri kulkupelien omistajat

Kankaisten kyläkoulussa talvisin Haastattelu
ihmiset tulevat kouluun yleensä            Haastattelimme potkurilla tulevaa
kävellen, potkureilla, takseilla ja            Ava Honkosta. Hänen mielestä
henkilöautoilla. Harvemmin kukaan      potkurilla tuleminen on helppoa ja
tulee esimerkiksi hiihtämällä tai            myös nopeaa, mutta haittapuolena on
pyöräilemällä. Haastattelemme            myös se, että jos tie on hiekoitettu niin
eri kulkupeleillä tulijoita.                        silloin on tosi vaikeaa tulla potkurilla.

Avan mielestä on välillä kiva tulla
muillakin menopeleillä, kuten kävellä,
tulla kesäisin pyörällä ja myös autolla.

Seuraavaksi haastattelu vuorossa        Viimeiseksi haastattelimme linja-autolla
oli henkilöautolla tuleva Aino                 kulkevaa Jere Saloa. Parhain asia
Friman. Hän asuu Jyväskylässä           hänen mielestään on se, että ei tarvitse
ja myös isällään 4 km päässä               kävellä tai tulla pyörällä kouluun.
Kankaisten kyläkoulussa joka
toinen viikko. Aino ei pääse
muullakaan kulkupelillä, kuin
autolla.



Suurin osa luokastamme tulee kouluun kävellen.

58% kävellen

42% autolla



Kankaisten kyläkoulun 5-6 luokan oppilaat ovat tyytyväisiä omiin kulkupeleihinsä.

”Olen tyytyväinen
siihen, että pääsen
kulkemaan kouluun
autolla.” Aino kertoi.
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